

危害性藥品 用藥指導單

領用國際規範定義之危害性藥品，請注意以下事項：

1. 使用此項藥品，是針對您自身疾病之治療，應遵照醫師指示服藥並妥善保存。
2. 此藥品對於他人可能造成影響，因此家人或照顧者請勿徒手接觸，尤其是懷孕婦女和嬰幼兒，以避免影響胎兒發育與嬰幼兒健康。
3. 這類藥品會對環境造成汙染，因此請勿將此藥品隨意丟棄，若有剩餘藥品請放置於原包裝交回居家廢棄藥物檢收站。



臺安醫院藥品外觀辨識網站

Instruction for Handling Hazardous Drugs

Please follow the instruction when handling the Hazardous drugs.

1. The medicine is used to treat your disease. Please follow doctor's advice in taking medicine and store it properly.
2. The medicine could have serious effect on other people. Please avoid touching with bare hands while handling the medicine. Especially for pregnant woman and infant, please avoid contacting with the medicine in concern of the possible impact on baby's growth and health.
3. The medicine could cause environmental pollution; therefore, please do not dispose the medicine randomly. If there is any unused medicine, please keep it in the original package and bring it to any medical facility or pharmacy for proper disposing procedure.



TAH Drug Identity Search System